

STANDARD CONDITIONS OF PURCHASE

Article 1 These standard conditions of purchase always apply with the company Barts Potato Company. Every order implies the acceptance of our conditions of purchase and renunciation by the co-contractor to apply his own conditions even if these are formulated on his confirmation of order.

Article 2 All disputes resulting from this contract will be settled by the courts of the district of Leper.

Article 3 Unless explicitly otherwise provided, our purchase contracts do not fall under the implementation of the RUCIP-conditions.

Even when the implementation of the RUCIP-conditions was agreed, article 31 (compromise clause) of the First Part, and the Third Part (Rules for arbitration) of the same RUCIP rules (version 1 March 2006), do not apply.

Article 4 All agreed prices are the prices delivered free, custom dues, expedition costs, import duties and other taxes/fees/levies due on import and other costs included, and ready for use.

Article 5 Payments of the purchased goods will be made 90 days end of month after receiving the invoice, subject to the sending of the invoice in two copies together with any necessary documents of import, certificates of goods, certificates of origin, permits and customs clearance documents.

Article 6 Barts Potato Company does not accept any claim of damages. The default interests cannot amount over 6% per year.

Article 7 As long as the seller has not complied with his obligations in this or any other current contract, the buyer has the right to suspend his own obligations in this or other current contracts and this legally and without previous formal notice.

Article 8 The goods are delivered and accepted in our warehouses or at the place indicated by Barts Potato Company. The risk of the goods is the expense of the seller till after the delivery.

All goods are delivered in our warehouses "with proviso of control" (quantitatively and qualitatively), even if there have not been formulated any comments or complaints immediately. This control must only take place in the event of effective use or processing of the delivered goods.

The time for acceptance, refusal, formal notices or complaints therefore only runs as from the date of effective use or processing of the goods.

The buyer always disposes of at least 1 year to summon legitimately on the basis of hidden defects, as from the discovery of the hidden defects.

Article 9 The delivery time is an essential condition of the order and must be observed strictly. In case of goods not delivered on time, the buyer has the right to maintain the order and demand the execution of it at the original price, minus any possible damages,

or to consider the purchase legally and without formal notice rescinded, not setting aside any damages.

Artikel 10 All the contracts of Barts Potato Company fall under the implementation of the Belgian law.

ALLGEMEINE ANKAUFSBEDINGUNGEN

Artikel 1 Die allgemeinen Ankaufsbedingungen sind immer anwendbar auf die Firma Barts Potato Company.

Jede Bestellung beinhaltet die Annahme unserer Ankaufs-Bedingungen, ebenso als den Verzicht vom Vertragspartner, seine eigenen Bedingungen gelten zu lassen, selbst wenn diese Bedingungen aus seiner Orderbestätigungen formuliert werden.

Artikel 2 Jeder Strätigkeit aus diesem Kontrakt wird erledigt durch das Landgericht in Leper.

Artikel 3 Ausser andersartiger Bedingung sind die RUCIP-Bedingungen nicht anwendbar für unsere Ankäufe.

Selbst wenn die Applikation des RUCIP-Reglements übereingekommen ist, geldet das nicht für Artikel 31 vom Erster Teil (Schiedsklausel), und Dritter Teil (Schiedsgerichtsordnung) aus demselben RUCIP-Reglement (Version 1 März 2006).

Artikel 4 Vereinbarte Preise sind immer die Preise franco geliefert, einschließlich Verzollungskosten, Speditionskosten, Einfuhrzölle und anderer Steuern/Gebühren/Abgaben und sonstige Kosten bei der Einfuhr schuldig, und sind die Güter gebrauchsfertig.

Artikel 5 Die Bezahlung ist 90 Tage nach Empfang der Faktur zu erstatten, vorausgesetzt dass die Faktur in zweifacher Ausfertigung, zusammen mit den eventuell notwendigen Einfuhrdokumenten, Güterzertifikaten, Herkunftzeugnissen, Genehmigungen und Douanendokumenten überweisen wird.

Artikel 6 Barts Potato Company nimmt kein einziger Ersatzanspruch an. Die Verzugszinsen können nicht höher als 6% jährlich sein.

Artikel 7 Solange der Verkäufer in diesem oder jedem anderen laufenden Kontrakt seine Verpflichtung nicht erfüllt hat, hat der Käufer das Recht seine eigenen Verpflichtungen in diesem oder anderem Kontrakt aufzuschieben und dies von Rechts wegen und ohne vorhergehende Inverzugsetzung.

Artikel 8 Die Güter werden geliefert und angenommen in unseren Lagern oder in bei uns angedeutetem Platz. Das Risiko der Güter ist zu Lasten des Verkäufers bis nach der Lieferung. Alle Güter werden in unseren Lagern übergeben "unter Vorbehalt der Kontrolle" (quantitativ und qualitativ),

selbst wenn nicht unmittelbar Bemerkungen oder Beschwerden formuliert werden.

Diese Kontrolle soll nur geschehen bei effektiver Verwendung oder Verarbeitung der gelieferten Güter.

Die Frist für Annahme, Verweigerung, Inverzugsetzungen, oder Beschwerden fängt deswegen nur ab Datum der effektiven Verwendung oder Verarbeitung der Güter an. Der Käufer verfügt immer über eine Minimumfrist von einem Jahr nach der Entdeckung der versteckten Mängel

um sich gerichtlich an den Verkäufer zu wenden.

Artikel 9 Die Lieferfrist ist eine wesentliche Bedingung der Kontrakt und soll strikt eingehalten werden. Bei verspäteter Lieferung hat der Käufer das Recht die Bestellung zu behalten und deren Ausführung zu fordern zum ursprünglich übereingekommen Preis,

ermindert mit der eventuellen Entschädigung, oder den Einkauf von Rechts wegen als nicht bestehend zu betrachten und ein eventuellen Forderung zu Entschädigung.

Artikel 10 Alle Übereinkommen geschlossen mit Barts Potato Company fallen unter das Belgische Recht.

Bart's Potato Company bvba

Westvleterenstraat 25a - 8640 Vleteren - België

Tel : +32(0) 57 40 91 20 - Fax : +32(0) 57 40 91 21 - info@lamaire.be - www.lamaire.be

BTW BE0458.475.745 - ING BANK 385-0121351-67 - KBC BANK 472-1020221-54